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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 21. februar 2013 stil-
let følgende spørgsmål nr. 420 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane 
Heitmann (V).

Spørgsmål nr. 420:
’’Af regeringsgrundlaget fremgår det, at behovet for flere sengepladser skal 
kortlægges. Vil ministeren oplyse, hvornår denne kortlægning er afsluttet”

Svar:
Det fremgår af den nationale handlingsplan for den ældre medicinske patient, 
at der skal foretages en analyse af de medicinske afdelinger bl.a. med henblik 
på vurdering af om de medicinske sengepladser anvendes bedst muligt, her-
under udviklingen i kapaciteten og kapacitetsudnyttelsen. 

Analysen forventes færdiggjort i foråret 2013.
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